
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 24/10/2022 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 
  Την κ. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού 
 
ΘΕΜΑ: «Διασφάλιση αρμονικότητας παραδοσιακού οικισμού Νυμφαίου 

Φλώρινας» 
 
Κυρία, κύριοι Υπουργοί, 
 
Συμφώνως ενημέρωσής μας, στο ακριτικό και ιστορικό Νυμφαίο Φλώρινας και σε 
υπερκείμενη έκταση 52 στρεμμάτων της βουνοπλαγιάς του οικισμού θα ανεγερθεί 
ξενοδοχείο. Το εν λόγω επικείμενο έργο της ανέγερσης θεωρείται ότι ανατρέπει την 
αρμονική ισορροπία του οικισμού, καταστρέφοντας την παρθένα φύση και διαλύοντας 
τον υφιστάμενο παραγωγικό ιστό του οικισμού. Άλλωστε το Νυμφαίο έχει κηρυχθεί 
διατηρητέος ιστορικός τόπος υπό την παρούσα εικόνα των διασωζόμενων αρχοντικών 
της σπιτιών της πατρώας αρχιτεκτονικής του. Η υποτίμηση και η τάση της περαιτέρω 
υποβάθμισης, εξόν της επικείμενης αδειοδότησης ανέγερσης του ξενοδοχείου, του εν 
λόγω οικισμού επιπρόσθετα αποτυπώνεται και στα κάτωθι δεδομένα, όπως λ.χ. το 
κλείσιμο του κοινοτικού ξενώνα, η διακοπή λειτουργίας του Μουσείου Ιστορίας και 
Αργυροχρυσοχοΐας, το κλείσιμο του Πάρκου Άγριας Φύσης κ.ά. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Δεδομένης της προστασίας της περιβάλλουσας φύσης (ευρισκόμενης υπό της 
ευρωπαϊκής ζώνης Natura) του Νυμφαίου Φλώρινας και της κατάταξής του στα δέκα 
ωραιότερα χωριά της Ε. Ε., προτίθεστε όπως αποτρέψετε την επικείμενη ανέγερση του 
ξενοδοχείου στην αναφερόμενη έκταση και επιπροσθέτως να μεσολαβήσετε όπως 
ανακτήσει την ιδιαιτερότητά του ο οικισμός δια της λειτουργίας όσων στοιχείων της, τα 
οποία τον ανέδειξαν ως διατηρητέο ιστορικό οικισμό; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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